

Jaarloon	Jonger dan AOW-leeftijd			AOW-leeftijd en ouder Geboren in 1945 of eerder					AOW-leeftijd en ouder Geboren in 1946 of later				
	zonder loonheffings- korting	met loonheffingskorting*		zonder loonheffings- korting	met loonheffingskorting excl. alleenstaande- ouderenkorting*		met loonheffingskorting incl. alleenstaande- ouderenkorting*		zonder loonheffings- korting	met loonheffingskorting excl. alleenstaande- ouderenkorting*		met loonheffingskorting incl. alleenstaande- ouderenkorting*	
		standaard tarief	verrekenings- percentage loonheffings- korting		standaard tarief	verrekenings- percentage loonheffings- korting	standaard tarief	verrekenings- percentage loonheffings- korting		standaard tarief	verrekenings- percentage loonheffings- korting	standaard tarief	verrekenings- percentage loonheffings- korting
0	35,75%	0,00%	0,00%	17,85%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	17,85%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
8.222	35,75%	35,75%	−6,44%	17,85%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	17,85%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
12.923	35,75%	35,75%	−23,98%	17,85%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	17,85%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
13.203	35,75%	35,75%	−23,98%	17,85%	17,85%	−8,46%	0,00%	0,00%	17,85%	17,85%	−8,46%	0,00%	0,00%
16.344	35,75%	35,75%	−23,98%	17,85%	17,85%	−8,46%	17,85%	−8,46%	17,85%	17,85%	−8,46%	17,85%	−8,46%
23.931	35,75%	35,75%	−1,51%	17,85%	17,85%	−0,53%	17,85%	−0,53%	17,85%	17,85%	−0,53%	17,85%	−0,53%
29.737	35,75%	35,75%	3,44%	17,85%	17,85%	1,21%	17,85%	1,21%	17,85%	17,85%	1,21%	17,85%	1,21%
38.884	37,56%	37,56%	3,44%	17,85%	17,85%	1,21%	17,85%	1,21%	37,56%	37,56%	1,21%	37,56%	1,21%
41.124	37,56%	37,56%	3,44%	37,56%	37,56%	1,21%	37,56%	1,21%	37,56%	37,56%	1,21%	37,56%	1,21%
45.593	37,56%	37,56%	9,98%	37,56%	37,56%	3,52%	37,56%	3,52%	37,56%	37,56%	3,52%	37,56%	3,52%
46.003	37,56%	37,56%	9,98%	37,56%	37,56%	11,71%	37,56%	11,71%	37,56%	37,56%	11,71%	37,56%	11,71%
59.783	37,56%	37,56%	9,98%	37,56%	37,56%	3,52%	37,56%	3,52%	37,56%	37,56%	3,52%	37,56%	3,52%
78.427	49,50%	49,50%	5,04%	49,50%	49,50%	1,78%	49,50%	1,78%	49,50%	49,50%	1,78%	49,50%	1,78%
143.555	49,50%	49,50%	0,00%	49,50%	49,50%	0,00%	49,50%	0,00%	49,50%	49,50%	0,00%	49,50%	0,00%

*Omdat de loonheffingskorting afhankelijk is van de hoogte van het inkomen, moet u het verrekeningspercentage loonheffingskorting toepassen. Voor het berekenen van de loonbelasting/premie volksverzekeringen telt u dit percentage op bij het percentage uit de kolom 'standaardtarief'. U mag de 2 percentages ook afzonderlijk toepassen. Rond het resultaat af op centen in het voordeel van de werknemer/uitkeringsgerechtigde. Zie voor meer informatie paragraaf 9.3.6 van het Handboek Loonheffingen 2026.